



CREDITS | CRÉDITS

COLOPHON

THE CATALOGUE has been published by the Alcuin Society in the interest of book design and publishing in Canada.

The text of this catalogue was set in The Antiqua, and The Sans typefaces, both designed by Lucas de Groot.

Printed by Benwell-Atkins, an RR Donnelley Company, on Topkote Dull Text 80lb and Topkote Dull Cover 95lb manufactured by Oji Paper Co. Ltd. in Japan. An affiliate, Howe Sound Pulp and Paper, ships its products worldwide and has a strong commitment to British Columbia.

Additional copies of this catalogue are available from the Society.

LE CATALOGUE est publié par la Société Alcuin dans l'intérêt de la conception graphique et de la publication au Canada.

Le texte est composé en police de caractère "Le Antiqua" et "Le Sans", dessinés par Lucas de Groot.

Imprimé par Benwell-Atkins, une compagnie de RR Donnelley, sur une machine Topkote Dull Text 80lb et une Topkote Dull Cover 95lb fabriquées par la compagnie Oji Paper Co. du Japon. Une compagnie filiale, Howe Sound Pulp and Paper, transporte ses produits à travers le monde et la province de la Colombie-Britannique figure parmi ses priorités.

Pour des exemplaires supplémentaires de ce catalogue, s'adresser à la Société.

TEXT | TEXTE

Robert Bringhurst

based on the observations of | d'après
les observations de
Robert Bringhurst
Susan Colberg
Glenn Goluska

PHOTOGRAPHY OF BOOKS |
PHOTOGRAPHIES DES LIVRES

Ernst Vegt
Coast Imaging Arts

CATALOGUE DESIGN & LAYOUT |
CONCEPTION ET MISE EN PAGE
**Dean Kujala of KUBE Communication
Design Inc.**

A CIP catalogue record for this peri-
odical is available from the National
Library of Canada.

—
On peut obtenir une fiche CIP pour ce
périodique de la Bibliothèque nation-
ale du Canada.

ISSN: 1713-0573

DIRECTORS | DIRECTEURS

Don Atkins
Marlene Chan
Heather Dean
Barbara Fairchild
Leah Gordon
Howard Greaves
Richard Hopkins
John King
Jim Rainer
Katherine Russell
Ralph Stanton
Eric Swanick
Ryan Vernon

For further information about the
Society, please contact:

—
Pour renseignements supplémentaires
au sujet de la Société, s'adresser à:

THE ALCUIN SOCIETY |
LA SOCIÉTÉ ALCUIN
PO Box 3216
Vancouver, BC
Canada V6B 3X8
www.alcuinsociety.com

